

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including general and private aviation.

إلى: جميع شركات الطيران بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران العام والخاص.

Subject:

Registering the immune passengers' data who are traveling to the Kingdom of Saudi Arabia on the online portal dedicated to registering the vaccine.

الموضوع: تسجيل بيانات المسافرين المحصنين من غير المواطنين القادمين إلى المملكة العربية السعودية على البوابة الإلكترونية المخصصة لتسجيل اللقاح.

Reference:

- Article (23) of the Civil Aviation Act.
- GACA circular No. (67201/4) dated on 10/05/2021.

المرجع:

- المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.
- تعميم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٦٧٢٠١/٤) وتاريخ ١٤٤٢/٠٩/٢٨هـ.

Instructions:

- All airlines must announce on their websites and their electronic communication channels that immune passengers must fill out "The registration immunization information form" before traveling to the Kingdom through the following approved website:

التعليمات:

- يجب على شركات الطيران الإعلان في مواقعها الإلكترونية ووسائل التواصل الإلكترونية بضرورة تعبئة "النموذج الخاص بتسجيل معلومات التحصين" للمسافرين المحصنين قبل قدومهم إلى المملكة وذلك من خلال الرابط الإلكتروني المعتمد:

<https://muqem.sa/#/vaccine-registration/home>

to allow them to register their immunization data and use (Tawakkalna) application in addition, travelers must be informed at the boarding counters. (This is not applicable to Saudi citizens and exempted groups).

<https://muqem.sa/#/vaccine-registration/home>

لتسجيل بيانات التحصين ولتمكينهم من استخدام تطبيق توكلنا وكذلك إعلام المسافرين على كاونترات إنهاء إجراءات السفر بذلك. (ولا ينطبق ذلك على المواطنين السعوديين والفئات المستثناة).

- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of government orders, and legal procedures will be applied on the violator and will be held responsible.

- إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم إتخاذ الاجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا يوجد

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي
Assistant President for Economics Policies and Air Transport

